
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 3. august 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 352
Er ministeren bekendt med, at beboere på botilbud oplever en forhøjet husleje, fordi store 
dele af fællesarealer og kontorfaciliteter m.v. er lagt ud på de enkelte lejemål, således at 
en etværelses lejlighed på netto ca. 40 kvm eksempelvis opgøres til over 80 kvm brutto? 
I bekræftende fald bedes oplyst, om det er ministerens vurdering, at dette er problematisk 
i forhold til at modtage boligstøtte og f.eks. betale variable omkostninger til forsikringer, 
transport, tøj, personlig hygiejne m.v.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marlene.harpsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rosa Eriksen
formand
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